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Afdeling Afd. 18 - Lindeparken 

Mødested/-dato 13. juni 2022 

Referent Lisbeth  

Mødedeltagere Kirsten N., Vivi, Anna og Paw 
Afbud fra Kirsten S. 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
underskrift af referat fra 
bestyrelsesmøde den 2.5.2022 
 

Dagsorden godkendt og referat fra sidste møde 
underskrevet. 

2. Orientering 

 

Reparation af tage ved nr. 26-28 og 30-32 er nu afsluttet. 
KN har meddelt administrationen, at vi gerne vil være en 
del af den boligsociale helhedsplan. 
Allan Werge er valgt som ny formand for BL  

3. Budget 2023 Gennemgang af forslag til budget 2023. 
Budgetforslag 2023 godkendt. 
Enighed om at KN undersøger om vi kan få et møde med 
en repræsentant fra administrationen til en uddybning af 
budgettets poster. 

4. Dørlås/dørtelefoner KN har været til demonstration på Lupinvej. 2 blokke har 
et nyt system, som hedder WelcomeBob, på prøve. KN 
orienterede om systemet. Det er baseret på mobiltele-
fon, og nemt at betjene. Der findes også en løsning for 
beboere, der ikke har mobiltelefon. Systemet er billigere 
end de kendte systemer. 
Vi afventer prøveperioden på Lupinvej og deres 
efterfølgende beslutning, før vi arbejder videre. 

5. Hjertestarter Hjertestarter er fuldt installeret ved vaskehuset, og 
koblet på vores adresse. Beboerne har fået tilbudt 
demonstration/information om, hvordan hjertestarteren 
virker. Er afholdt 9. juni med deltagelse af et lille antal 
beboere.       
 

6. Evaluering af markvandring Vi har modtaget et referat fra markvandringen. KN 
foreslår, at markvandringen fremover afsluttes med en 
fælles opsummering/drøftelse i vores mødelokale.  
Enighed om at KN undersøger om det er muligt ved 
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næste års markvandring. 

7. Renovering af gårdene KN orienterede om status på projektet. 

8. Afdelingsmøde 29.8.22 

 
 

Beretning er under udarbejdelse. Den skal afleveres 16.6. 
På afdelingsmødet orienteres om det forslag, der 
arbejdes på til renovering af gårdene. 
   

9. Aktivitetsudvalget 
  

Loppemarkedet er afholdt 12.6. 
Udvalget vil evaluere og træffe beslutning i forhold til 
fremtidig afvikling af loppemarked.  
Der er ingen planlagte arrangementer p.t.  

10 Eventuelt Næste møde flyttes til den 22.8.22 kl. 18.30 

 
 
 

 


